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Motto: 
 
„Arădenii pot conta pe 
mine, sunt partenerul lor! 
Mă interesează viaţa 
comunităţii şi problemele 
oamenilor. Vreau să mă 
implic şi să îi conving şi pe 
alţii să se implice, fiindcă 
stând deoparte,  nu vom 
reuşi să rezolvăm niciodată 
nimic.” 
 
 
 

 
 
 

 
În temeiul art.51 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, republicată, prezint următorul 
 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2006 

 
Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Prezenţa şi punctualitatea au caracterizat şi în acest an activitatea mea 
la şedinţe, precum şi modul în care mi-am pregătit documentaţia 
şedinţelor.Votul meu favorabil a fost acordat pentru toate acele proiecte 
care au venit în întâmpinarea cererilor arădenilor, majoritatea 
hotărârilor acestui an înscriindu-se în sfera celor programatice, cu efect 
profund asupra infrastructurii edilitare, serviciilor publice de 
gospodărire comunală, dezvoltării urbane.  

Total 
întruniri 

Total 
participări 

19 19 

Activitatea  la şedintele comisiilor de specialitate. 
Membru al  Comisiei de Buget, Finanţe   a Consiliului Local, am 
sprijinit prin prezenţă, amendamente şi vot promovarea avizelor 
favorabile ale comisiei pentru susţinerea proiectelor de hotărâri înscrise 
pe ordinea de zi a şedinţelor. 

26 26 

Participarea la întâlnirile cetăţeneşti organizate de Primăria 
Municipiului Arad a constituit un mijloc de bună cunoaştere a 
problemelor oraşului, astfel cum se reflectă în conştiinţa publică, în 
opinia şi modul de a se exprima al omului obişnuit. Aceste întâlniri au 
prilejuit un dialog sincer al administraţiei cu cetăţeanul pe care îl 
reprezintă, un mijloc de a fi în mijlocul oamenilor şi nu desprinşi  de 
realitatea nevoilor lor. După aceste întâlniri, deşi problemele ne erau 
cunoscute, totuşi,  ne-a fost şi mai clar care sunt adevăratele priorităţi şi 

9 5 



urgenţe ale oraşului, introducerea canalizării în Gai, Bujac şi Sânicolaul 
Mic fiind o cerinţă comună a acestor cartiere, pentru a da un singur 
exemplu. Am fost prezent la întâlniri, după cum urmează: 
05.05.2006-Zona Subcetate 
10.05.2006-Zona Sânicolaul Mic 
11.05.2006-Zona Gai 
19.05.2006-Zona Vlaicu 
31.05.2006-Zona Aradul-Nou 
Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor. 
-Membru în A.G.A. SC Compania de Transport Public SA. În anul 2006 am susţinut prin vot în 
AGA măsurile necesare pentru acordarea unor facilităţi şi gratuităţi la transportul public local în 
comun cu tramvaiele, hotărâre aprobată apoi şi de Consiliul Local. O altă decizie deosebit de 
importantă a acestui an  a vizat modernizarea transportului public cu tramvaiele şi autobuzele prin 
achiziţionarea de noi tramvaie şi autobuze din import, precum şi înlocuirea şi modernizarea căilor 
de rulare tramvaie. Aceste demersuri vor influenţa pe terem lung transportul local al oraşului. 
Reprezentarea intereselor municipiului Arad la nivelul instituţiilor publice.  
Membru în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii„Şcoala Generală nr.5”. În acest an, am 
contribuit la realizarea unor lucrări necesare pentru întreţinerea şcolii: reparaţii împrejmuire, 
reparaţii şarpantă şi învelitoare, reparaţii faţade clădire şcoală.  

 


